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5393 Sayılı Belediye Yasasının 20.maddesi uyarrnca OCAK 2023 Olağan Meclis
Toplantısı 04.01,2023 tarihinde tek oturıım halinde toplanmıştır. 04.01.2023 tarihli
Meclis Toplantısınha Vildan UYSAL, Sevim ÖZlÜnX AYCÖRIN haricinde Tüm
Be|ediye Meclis Üyelerinin hazır buIundukları görülmüştür.

2023 OCAK AYI OLAGAN MECLISI

Birol ARSLAN: Evet, 2023 yılı ocak ayı olağan meclis toplantımızı açıyorum Bugün
mazeret bildirerek aramlza katılamayan iki meclis üyesi arkadaşımız var bir Sayın Sevim
ÖZTÜRK AYC,OREN, iki Sayın Vildan UYSAL, Ben bu iki arkadaşın mazeretlerini
oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir, Teşekkür ediyorum
Sayın Sevim OZT[ RK AYGÖREN'in yerine yedek kdtip üyemiz Sayın Abbas BOZKIJRT
Buyurun efendim. Gündemimize geçmeden önce sormak istiyorum 2022 yı.ı Aralık ayı
olağan meclis topla|tı tutanakları e-posta ile hesaplarınıza gönderildi, Tutıİnaklarda maddi
veya başka bir hata var mı? Bir hata yoksa okundu olarak kabul edeliın mi' AKP grubu kabul

ediyor, İYİ PARTİ grubu CHP grubu o halde tutanaklarınün okundu o|arak kabulünü

oylarınıza sunlıyorum Kabul edenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir teşekkür ederim

Gündemimize geçiyoruz gündemimizi okumak üzefe sözü kdtip üyemiz. Sayın Abbas
BOZKURT buyurun

Abbas BOZKURT: Gündem.

l . Denetim komisyonu üye seçimi hususunun gön-işülmesi

2. Meclis tatil ayının belirlenmesi hususunun gödşülmesi

3.Parka isim verilmesi hususunun görüşülmesi.

4 Meclis huzur hakkı ücretlerinin belirlenmesi hususunun görüşülmesi

5. Işçi vizeleri hususunun görüşüImesi,

6. BeJedimeyizde 2022 yı|ında sözleşme
yılında da çalıştır|lması hususunuıı goruşu

7. Be|ediyemizde yeni sözleşmeli personel,-/r

li personel olarak çalışan personellerimizin 2023
lmesi.

çalıştırılması hususunun görüşülmesi.
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8,Ek kedi kullanılması talebi hususunun gönişülmesi

9.Belediyemiz meclisinin 0l .12.2022 gnn ve 2022lI34 sayılı meclis kararı ile komisyona sevk
edilen pafta hl6cl3c3c, ada 335 parsel 2-3-4-5- 10-11-12-13-14 ile pafta hl6cl4d4d ada 336
parsel 2-3-5-6-8-9 nolu taşınmazların imar plan değişikliği hususunun göruşülmesi.

1O.Belediyemiz meolisinin 03.10.2022 gnn ve 2O22111-6 sayılı meclis kararı ile komisyonda
kalmasına karar verilen ada 280 parsel l de bulunan taşınmazın 1/5000 ölçekli nazım imar
pIan değişikliği hususunun görüşülmesi.

ll.Belediyemiz meclisinin 03.10.ZO2Z güı,ı ve 20221117 sayılı meclis kararı ile komisyonda
kalmasına karar verilen ada 280 parsel 1 de bulunan taşınmazın l/l000 ölçekli uygulama imar
ptan değişikliği hususunun görüşülmesi.

12 Belediyemiz meclisinin 2023 Şubat ayında yapacağı toplantı tarihi ve yerinin belirlenmesi
hususunun gönişülmesi.

13. Kapanış

Birol ARSLAN: Teşekkür ediyorum Abbas Bey'e değerli meclis üyesi arkadaşlarım bir
önergemiz var- Buyurun Burçin Bey,

.l
Burçin SOYSAL: Onerge Meclis Başkanlığına;

Uyesi olduğumuz Marmara Belediyeler Birliği'nden ayrılmak için gerekli meclis kararlnün

alınmasını arz ve teklif ederim 04,01.2023, Birol ARSLAN- Belediye Başkanı.

Biro| ARSLAN: Teşekkür ederim Burçin Bey.

Önergenin gündemimize alınmasını oylarınıza sunuyorum Kabul edenler? Oy birliğiyle kabul

edilmiştir, Teşekkür ederim. Gündemimize geçiyoruz. Gündem 1: Denetim komisyonu üye
seçimi hususunun gönişülmesi,

Mehmet BOYRACI: Bilgi verdi

Birol ARSLAN: Evet, değerli meclis üyesi arkadaşlarım, kalem meclis üyesi arkadaşlarımıza
kalem, kendi kalemi mi gönderiyim mi? Değerli meclis üyeleri sayı 3 mü 5.mi olsun, bütün

komisyonlarımız 5 dr kişiden oluşuyor. Bu komisyonunda 5 er kişi olmasını, arkadaşlar once

5 i oylayalım doğrumu? Evet, meclis üyeleri öncelikle arkadaşlar AKP grubu bu

komisyondaki sayıyı belirleyelim öncelikle 3 kişi mi 5 kişi mi onu belirleyelim ona göre diğer
komisyonlarda 5 kişi olduğu için 5 kişi olarak seçilmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul
edenler? Oy birliğiyle kabul editmiştir Buyurun; Oylamaya geçiyoruz, CtlP Grubu,3, İYİ
Parti Grubu:1, Ak Parti Grubu:l. 14 oyumuz var.

nrzu GÜnnÜz: bilgi verdi

Birol ARSLAN: Evet teşekkür ediyorum arkadaşlar denetim komisyonu üyelerimiz, Sayın
Abbas BoZKURT, Sayın Ülkü ŞIMŞEK TUTAK, Sayın Nejdet UÇAR, Sayın Ruhi
AKKOYLIN, Sayın Erkan Kürşat ERTIJRK, Ben kendilerine hayırlı olsun ve çalışma|arında
başarılar diliyorum. Gündemimizin 2, Maddesi. Meclis tatil ayının belirlenmesi hususunun
gönişülmesi ,/,r,fl 2



Mehmet BOYRACI: Bilgi verdi

Birol ARSLAN: Evet, öneriniz nedir Mehmet Bey?

Mehmet BOYRACI: Bilgi verdi

Birol ARSLAN: 2022 de de temmuz ayında yapmıştık yine temmuz ayı uygun mu bu
gruplar? o halde oylamaya geçiyorum. Meclis tatil ayını temmuz olarak oylarınıza
sunuyorum. kabul edenler? oy birliğiyle kabul edilmiştir teşekkür ederim. Gündemimizin 3.

Maddesi. Parka isim verilme hususunun görüşülmesi

Mehmet YAVAŞ: Bilgi verdi

Birol ARSLAN: Sabahat Hanım'ın ailesi adına bir dilekçesi var bu bir parka isim verilmesi
konusunda bunu isim tespit komisyonuna gOndereceğiz arkadaşlar, Gılndemimizin 3

Maddesinin isim tespit komisyonuna gönderilmesini oylarınıza sunuyorum, Kabul edenler?
Oy birliğiyte kabul edilmiştir, Gündemimizin 4, Maddesi: Meclis huzur hakkı ücret]erinin
belirlenmesi hususunun göüşülmesi

Yılmaz ÜZDEN: Bilgi verildi.

Birol ARSLAN: Evet arkadaşlar bu konuda görüş beyan etmek isteyen arkadaş var mı? 2023
de yine aynı şekilde uygulayalım mı arkadaşlar? O halde oylamaya geçiyorum.
Gündemimizin 4. Maddesi meclis huzur haklarının betediye başkanının günlük ücretinin 3'de
l'nin kabulünü oylar,ınıza sunuyorum. Kabul edenler? Sayalım arkadaşlar.

Arzu GÜRsÜz: Bilgi verdi.

Birol ARSLAN: Ret edenler' Çekimser?

arzu GÜRBÜZ: Bilgi verdi.

Birol ARSLAN: Evet, gündemimizin dördüncü maddesi oy çokluğu
Gündemimizin 5. Maddesi, Geçici işçi vizeleri hususunun görüşülmesi.

Yılmaz ÜZDEN: Bilgi verdi,

ile kabul edilmiştir

Birol ARSLAN: Her yıl konuyu zaten mutat yaptyoruz. Geçen yıl kaç kişiydi sayımız?

Yılmaz ÜZDEN: Bilgi verdi.

Birol ARSLAN: Biz tabi 26 kişi olarak karar alacağız. Göniş beyan etmek isteyen arkadaşım
var mı? O halde Yılmaz Bey'in okuduğu şekilde gündemimizin 5 Maddesi geçici işçi
vizelerinin kabultinil belirtilen cetvelin hazırlandığı şekliyle 26 kişi olarak oylamaya
sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir. Gündemimizin 6. Maddesi:
Belediyemizde 2022 yılında sözleşmeli personel olarak çalışan personellerimizi n 2023 yı|ında
da çalıştırılma hususunun gönişülmesi.

Yılmaz ÜZDEN: Biigi verdi.

Birot ARSLAN: Şimdi değerli meclis üyeleri 12 tane çalışan bizim, bir tanesi 2 yıldır
ücretsiz izinde 11 tane aktif olarak çalışan ama totalde sözleşmeli olarak |2 tane personel
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arkadaşımız var. Bunlar malum zaten 657 ye geçiyorlar yine de biz her ay ocak ayında
biliyorsunuz bu kararı alıyoruz. Öncelikle bu l2 arkadaşım sözleşmelerinin deramı için
görüşelim bu konuda görüş beyan etmek isteyen var mı? Oncelikte bu arkadaşların

çalıştırılmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir. Şimdi bu

arkadaşlarımızın ücretlerinin belirlenmesini konuşacağız, Bu da gerçi çok da belki de bir ay
olabilir çilnkll kadroya geçecekleri için ve 657 li olacakları için ücretlerini de belki bir aylık
için belir[emiş olacağız. Ücretleriyle ilgili Yılmaz Bey lütfen okuyun,

Yılmaz ÜZDEN: Bilgi verdi

Birol ARSLAN: Ucretlerle ilgili goniş beyan etmek isteyen arkadaşım var mı?

Ültii ŞİVrŞnX TUTAK: Bu arkadaşların mühendisler dışında hepsinin devletin belirlediği
tutarın yartslndan tJ00 lira faz|a zam yapılmış yani maaşları o Şekilde belirlenııiş. Sadece

mühendis mimar şehir plancı arkadaşların yarlsl olarak belirlenmiş ben bunun çifte standart

olduğunu haksızlık olduğunu düşünüyorum. Devletin belirlediği yerlere 1.500 TL
konuluyorsa bazı|arına hatta daha da fazlalık konmuş. Onlara konuluyorsa 1.500 TL
mühendislere de mimarlara da l500 fazla konulması gerektiğini düşünüyorum,

Biro| ARSLAN: Şimdi bu arkadaşlar bu rakamları devletin vermiş olduğu dün itibariyle %25

idi daha sonra revize alındı sanırım %30 oldu. Yani devletin belirlediği rakam üzerinden

almış oldukları ücretlere memura ne maaş verdiyse memura, emekliye, işçiye bugün %30

o|arak revize oldu bizde onun üzerine ilave ettik yani olay budur,

Ulkü ŞIMŞEK TUTAK: Hayır mühendisler hariç bunun dışında mühendislere L 500 TL
daha konulduğu zaman eşitlik oluyor şuan da haksızlık yapıhyor, O yüzden mühendisler

içinde l500 lira ilave olması gerekiyor. Yani mühendislere, mimarlara, şçhir plancılarına
10.50O olursa o zaman hepsi eşitlenmiş oluyor,

Birol ARSLAN: Peki Ulkll Hanım'ın mimarlarla mühendislere yönelik onerisi l0,50O lira

Başka öneri var mı arkadaşlar? O zaman iki tane fıyat var. Bir 9.000 bin lira biri 10,500

mimar ve mühendisler doğru mu?

Ültıi ŞİlrrŞn« TUTAK: Mimar, mühendis, şehir plancısı peyzaj mimarı da var.

Birol ARSLAN: Evet, Arkadaşlar okuyorum.l sıra nolu mühendis t0.50O lira, mimar l0 500

lira, şehir plancısı 10.500 lira, peyzal mimarı 10,500 lira, tekniker 8.550 lira, ekonomist 8.550

lira psikolog 8.550 lira. Bu önergeyi kabul edenler? Sayalım lütfen, Bu Ütkü Hanım'ın teklifi
Onu oyluyoruz. Evet, bir daha kontrol ediyoruz, Sayalım lütfen.

İsmail ÖZCAN: Başkanım anlamadık ki.

Birol ARSLAN: Ülkii Han,m'ın böyle bir teklifte bulundu.

İsmail ÖZCAN: Başkanım siz ne düşünüyorsunuz?

Birol ARSLAN: Söyledik ya işte, onu da okuyacağım şimdi. Bakın biz bir rakam verdik.
Yılmaz Bey okudu, ÜlkU Hanım ondan sonra dedi ki 10.500 TL olsun. Tamam ikinciyi
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Nejdet UÇAR: Bunun hangisini devlet uyguladı Başkanım?

Birol ARSLAN: He'psini. Devlet bize bu yetkiyi veriyor

İsmail ÖZCI.N: Başkanım sizin düşünceniz ne?

Birol ARSLAN: Okuyacağım şimdi. Evet. ikinci teklifi okuyorum Muhendis 9.000 TL,
mimar 9.000 TL, şehir plancısı 9.000 TL, peyzaj mimarı 9.000 TL, tekniker 8.550 TL,
ekonomist 8,550 TL, psikolog 8.550 TL, Evet, bunu oylarınıza sunuyorum kabul edenler? 8

kabul, Reddedenler? 1 ret, Çekimser? Evet, arkadaşlar okuyorum, 2O23 yılında mühendis
9_000 TL, mimar 9.000 TL, şehir plancısı 9.000 TL, peyzğ mimarı 9 000 TL, tekniker 8.550
TL,

Üll.U ŞİllŞn« TUTAK: Sayın Başkanım karıştı, kimin neye oy verdiği tam anlaşılmadı

Birol ARSLAN: Oyladık ve oylama sonuçları belli oldu, Bir kez daha anlatıyorum siz bir
fiyat tektif ettiniz ve onu oyladık ayrıca biz bir fiyat teklif ettik onu oyladık yani bunun daha

anlamayacak bir şeyİ var mı? Bir daha mı oylama yapayım?

Ültli ŞİtrŞrX TUTAK: Şöyle yapalım, birisinde sadece kabul edenleri oyladınız. ret

edenler diye bir şey oylamadınız.

Birol ARSLAN: Bir kez daha oyluyorum peki bir kez daha oyluyorum Sizin ikinci ve son

dakikada verdiğiniz teklifi oyluyorum şu anda. Mühendis 10.500 TL mimar, l0.500 TL şehir
plancısı 10,500 TL, peyzaj mimarı i0.5OO TL, tekniker 8.550 TL ekonomist 8550 TL
psikolog 8550 TL bu Ülku hanımın son anda verdiği öneri Kabul edenler?

İsmail ÖZcall: Başkanım ben yüksek olarak kabul ederim fakat sizin verdiğinizi de kabul

ederim.

Birol ARSLAN: Ya böyle bir şey olabilir mi arkadaşlar? Böyle bir şey olabilir mi? Ya onu

kabu| edeceksin ya da bunu kabul edeceksin. Yani lütfen yani insanlar bizi canlı yayında
izliyor akıllarımızla' oynamayın yani. Evet, Ülkü hanımın teklifini kabul edenler? 5 kabul
Reddedenler? 7 Ret. Çekimser? l çekimser. lkinci teklifi sunuyon]m, Mühendis 9.000 TL
mimar 9.000 TL, şehir plancısı 9 000 TL, peyzaj mimarı 9 000 TL, tekniker 8.550TL
ekonomist 8,550TL, psikolog 8,550TL Kabul edenler? 8 kabul Ret edenler' 4 ret. l
çekimser. Oy çokluğuyla kabul edilmiştir. Evet, gündemimizin 7 Maddesi belediyemizde
yeni sözleşmeli personel çallştırma hususunun gönişülmesi. Buyurun;

Yılmaz UZDEN: Bilgı verdi

Birol ARSLAN: Değerli meclis üyeleri 2022 yılında sözleşmeli personel çaJıştırılması
konusunda ilave bir şey almıştık, meclis kararı almıştık, Ama geçen ay arkadaşlarla sözleşme
imzalamadığımız için o hilkümsüz oldu. Ve aynı kararın tekrar alınmasıyla ilgili bir madde
görüş beyan etmek isteyen bir arkadaşım var mı? O halde oylamaya geçiyorum-

Gündemimizin 7 Maddesi belediyemizde yeni sözleşmeli personel çalıştırıIması okunduğu

şekliyle kabulunü oillarınıza sunuyorum, Teşekkür ederim. Bir de bu arkadaşların maaş|arının
gönişülmesi Buyurun lütfen.

Yılmaz ÜZDEN: Bilgı verdi
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Birol ARSLAN: Evet başka bir önerisi olan var mı? O halde oylamaya geçiyorum Veteriner
9.000TL, Biyolog 8,550TL,4 adet mühendis 9,000 TL, tekniker 8.550TL, eğitmen 8.550 TL,
Kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 12 kabul Ret edenler? Çekimser? 2

çekimser. Gündemimizin 7. Maddesi oy çokluğu ile kabul edilmiştir. Gündem 8,Ek kredi
kullanılması talebi hususunun görüşülmesi.

Nurdoğan Bilgiç: Bilgi verdi.

Birol ARSLAN: Evet Nurdoğan Bey gayet açık bir şekilde ifade etti sorularınız var mı
arkadaşlar? O halde oylamaya geçiyorum. Gündemimizin 8 Maddesi ek kredi kullanımının
512,169,7lTL bunun bize olan SUKAP'dan üzerimize düşen 256.384,86 TL kabulünü
oylarınıza sunuyorum, Kabul edenler? l i kabul, Reddedenler? Çekimser? 3 çekimser.
Gündemimizin 8. Maddesi oy çokluğu ile geçmiştir. Gündemimizin 9 Maddesi: Belediyemiz
meclisinin 01.122022 gnı ve 20221134 sayılı meclis kararı ile pafta hl6cl3c3c, ada 335
parsel 2-3 -4-510-11-|2-|3--],4 ile pafta hl6cl4d4d ada 336 parsel 2-3-5-6-8-9 no lu
taşınmazların imar plan değişikliği hususunun görüşülmesi.

Burçin SOYSAL: Kepez Belediye Meclisi Imar Komisyonu raporu. Konu, Kepez Beldesi
Boğazkent Mahallesi Pafta, h]6cl3c3c, ada 335, parsel 2-3-4-5-10-11-12-13-14 ile ada jj6,
parsel 2-3-5-6-8-9'{a kayıtlı taşünmazları kapsayan l/lOOO ölçekli ,ygrİoınu imar plan

değişikliği Kepez Belediye Meclisi'nin 01.12.2022 tarih ve 20221134 sayılı kararı ile İınar
komisyonuna havale edilen imar plan değişikliği dosyası incelenmiş olup, Yapılan
incelemede; onaylı l/i0OO Olçekli Uygulama İmar Plan değişikliği ile; çekme mesafeleri

içerisinde "Yerleşik Konut Alanı" kullanımında Ayrık nizam, 3 (ılç) kat olan plan, parsel

büyüklükteri göz önünde bulundurularak Ayrık-Ikiz nizam ve çekme mesafeleri ile bina
olçıileri kitle olarak işlenecek şekilde yeniden düzenlenmiş ve taşınmazların kullanım şekli,
kat adedi, yol genişlikleri ve benzeri koşullar aynen korunduğu görülmüştür.

Plan değişikliği ile ilgili detaylı teknik ince|eme yapılabiImesi için konunun İmar ve

Şehircilik komisyonunda kalmasına;

3194 sayılı Imar Kanunun 8/b maddesine istinaden oy birliği ile karar verilmiştir

Birol ARSLAN: Arkadaşlar gündemimizin 9. I\4addesini aralık rneclisinde imar

komisyonuna gönde'rmiştik. Komisyon değerlendirmiş ve oy birliğiyle komisyonda kalması
yönunde bir görüşü var, bu konuda göniş beyan etmek isteyen var mı? O halde oylarınıza
sunuyorum Gündemimizin 9, Maddesinin komisyonda kalmasını kabulünü oylarınıza
sunuyorum Kabul edenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir. Teşekkür ederim, Gundemimizin
l0. Maddesi: Belediyemiz meclisinin 03 10 2022 gnn ve 20221716 sayılı meclis kararı ile
komisyonda kalmasına karar verilen ada 280 parsel 1 de bulunan taşınmazda l/5000 ölçekli
nazım imar plan değişikliği hususunun gorüşülmesi.

Burçin SOYSAL: Konu: Kepez Beldesi, Cumhuriyet Mahallesi, 280 ada, l parsel üzerinde
1/5000 Ölçekli Nazım İmar Plan değişikliği

Kepez Belediye Meclisi'nin 0I.09 2022 tarih ve 2022/IO9 sayıh kararı ile İmar
Komisyonuna havale edilen ilgili kurum görüşleri beklendiğinden 03 .10.2022 tarih ve
20221116 sayılı Meclis kararıyla komisyonda kalmasına karar verilen imar plan değişikliği

29.12.2022 tarih ve 1l3994 sayılı dilekÇesine istinadendosyasıl taşınmaz 1sah ibinj n
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ince]emenin iptal edilerek ptan değişiklik dosyasının iade edilmesi oy birtiği ile kabul edildi
Belediye Meclisine arz olunur. 07 .122022

Birol ARSLAN: Arkadaşlar dilekçe sahibi dilekçesini geri çekti bu konuda direkt şey var
dilekçesi, komisyon oy birliğiyle meclisimize havale etti. Gön-iş beyan etmek isteyen
arkadaşım var mı? O halde gündemimizin 10 maddesini dosyanın geri çekmesini kabulünü
oylarınıza sunuyorum, Oy birliğiyle kabul edilmiştir Teşekkür ederim. Gündem 1l:
Belediyemiz meclişimiz 03,|0.2022 ve 20221117 sayılı meclis kararı ile komisyonda
kalmasına karar verilen ada 280 parsel lde bulunan taşınmazda 1/t000 ölçekli uygulama imaı,
planın değişikliği hususunun göruşülmesi

Burçin Soysa|: Konu: Kepez Beldesi, Cumhuriyet Mahallesi. 28O ada, l parsel üzerinde l

l/1000 Ö|çekli Uygulama İmar Planı değişikliği Kepez Belediye Meclisi'nin Ol 0g.2022
tarih ve 20221110 sayılı kararı ile lmar Komisyonuna havale edilen ilgili kurum görüşleri
beklendiğinden 03 10.2022 tarih ve 20221117 sayılı Meclis kararıyla komisyonda kalmasına
karar verilen imar plan değişikliği dosyası; taşınmaz sahibinin 29 -12-2022 tarih ve 1l3994
sayılı dilekçesine istinaden incelemenin iptal edilerek plan değişiklik dosyasının iade edilmesi
ov birliği ile kabul edildi. Belediye Meclisine arz olunur. 0'7.122022

Birol ARSLAN: Teşekkür ederim Burçin Bey,

Yine l0. Maddede 1/5000 liği çektik. l l Madde de 1/100O liği göruş beyap etmek isteyen
arkadaşım var mıo O halde oytamaya geçivoruın Gündemimizin Il Vaddesinin dilekçenin
geri çekmesini kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir
teşekkür ederim Gündemimizin 12 Maddesi. Belediyemiz meclisinin 2023 Şubat ayında
yapacağı top|antı tarihinin ve yerinin belirlenmesi hususunun göruşülmesi

Mehmet BOYRACI: Bilgi verdi

Birol ARSLAN: Evet öneriniz nedir Mehmet bey?

Mehmet BOYRACI: Bilgi verdi

Birol ARSLAN: 2 Şubat Perşembe olarak önerdiler, Grupların bu konuda gönişleri nelerdir?
CFIP Grubu, Uygundur, AKP Grubu, Uygundur. İyi Parti Grubu, Uygundur. Evet,2 Şubat
Perşembe günü saat 14 yine burası halde oylamaya geçiyofuz. Gündemimizin l2 Maddesi
2023 Şubat ayı meclis toplantımız 2 Şubat Perşembe günü saat 14,00 da.Turhan Mildon
tesisimizde yapılma3ını oylarınıza sunuyorum. Kabu] eden]er? Oy birliğiyle kabrıl edilmiştir
Teşekkür ederim Bır önergemiz var arkadaşlar. Meclis başkanlığına üyesi olduğumuz
Marmara Belediyeler Birliği'nden ayrılmak için gerekli meclis kararının alınmasını arz ve

teklif ederim, 04 01.2023. Birol ARSLAN Belediye Başkanı, Değerli arkadaşlar tabi
belediyemiz bazı bir]iklere üye ama bu üye olmanın da bir aidatı var tabi. Yani bazı birliklere
hiç iletişimiz veya herhangi belediyemize fayda getirebilecek bir pozisyonu yok onlardan bir
tanesi Marmara Belediyeler Birliği idi. Bu birlikten ayrılmayı aidat ödememeyi planladık
2023 adına. Gorüş beyan etmek isteyen bir arkadaşııı var mı? O halde oylamaya geçiyorum
arkadaşlar. Önergenin üyesi olduğumuz Marmara Belediyeler Birliği'nden aynlmak için
ayrılmanın kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir

rçeklTeşekkür ediyorum, D_egerli mecIis üye|eri yılı
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n ilk meclis toplantısını ge eştirdik, almış



olduğumuz kararları kepez'imize Çanakkale'mize hayırlı olmasını diliyorum. ve son olarak
şunu ifade etmek isterim kepez'in değerli büyükleriııden ve personelimiz sayın ozgür
SAZLI'nın arkadaşımız Bahadır'ın SAZLI'nın babaları vefat etti. Ben aileye baş sağlığı
diliyorum. cenaze ikindi de birazda hızlı geçtim konuları cenazeye de katılma adına. Ben
Ekrem abiye Allahtan rahmet diliyorum ve sevenlerine baş sağlığı diliyorum. Evet, Şubat
mevsiminde görüşmek üzere herkese sağlıklı günler 04 _01_2023

Birol ARSLAN Burçin SOYSAL Abbas BOZKURT

Belediye Başkanı K pUy l. Yedek Katip Ü"r,l

8


